

## 重庆市宏冠医疗设备有限公司

Chongqing Hongguan Medical Equipment Co.,Ltd

花冠袋壁越的健康

日 Contents 录

Company profile	
公司简介	— 02
Disposabie medical sterile cotton swab	
一次性使用医用灭菌棉签 —————	— 03
Medical cotton swab	
医用棉签 —————————————————————	— 04
Disposable sampler	
一次性使用采样器 —————————	— 05
Disposable surgical gown	
一次性使用手术衣 —————————————————————	— 06
Medical gauze block	
医用纱布块	— 07
Disposable medical mask	
一次性使用医用口罩	— 08
Surgical mask	
医用外科口罩 ————————————————————	— 09
Disposable sanitary cap	
一次性使用卫生帽 ————————	— 10

Surgical hole towel	
手术洞巾 ————————————————————————————————————	11
Disposable sterile vaginal dilator	
一次性使用无菌阴道扩张器	12
Disposable infusion plaster	
一次性使用输液贴 —————————————————————	13
Disposable medical rubber examination gloves	
一次性使用医用橡胶检查手套 ————	14
Disposable sterile rubber surgical gloves	
一次性使用医用灭菌橡胶外科手套 ———	15
Medical film (PE) examination gloves	
医用薄膜 (PE) 检查手套 ————	16
Disposable dressing set	
一次性使用换药包 —————————	17
Drainage bag	
引流袋 —————————————————————	18
Medical pressure sensitive adhesive tape	
医用压敏胶带 ————————————————————————————————————	19

Gauze bandage	
纱布绷带	20
Tongue spatula	
压舌板 —————————————————————	21
Absorbent cotton ball	
脱脂棉球 —————————————————————	22
Medical underpad	
医用垫单	23
Disposable Sterile Surgical Sheet	
一次性使用无菌手术单 ———————	24
Elastic bandage	
弹性绷带	25
Electronic sphygmomanometer	
电子血压计 ————————————————————	26

Disposable urethral catheter set	
一次性使用导尿包	27
Isolation gown	
隔离衣 ————————————————————————————————————	- 28
Medical disposable protective clothing	
医用一次性防护服	29
Medical Isolation Shoe Cover	
医用隔离鞋套	30
Medical protective mask	
医用防护口罩	31
Company qualification	
公司资质	32
Honor display	
荣誉展示	33







重庆市宏冠医疗设备有限公司成立于2013年,位于重庆市南岸区江峡路8号, 目前公司所生产以及授权的产品总计40多种,覆盖了医用卫生防护类,采样拭子, 手术室敷料类,以及新布局的家用电子类和体外诊断类等众多品种,公司目前旗 下有员工80人,其中专注于产品研发有15余人。我们始终坚持"以人为本、质量 第一"的管理理念;秉承"艰苦创业,开拓创新"为企业精神,以坚持"科学管 理,确保产品质量,持续改进业绩,增进用户满意"为企业宗旨,为广大社会群 体提供了优质的产品和良好的服务!





# 一次性使用医用灭菌棉签

**Disposable Medical Sterile Cotton Swab** 



# PRODUCT INFORMATION 产品信息 ⑦

产品名称:一次性使用医用灭菌棉签 规格型号:10cm12cm20cm 产品组成:由医用脱脂棉和竹棒搓裹而成 脱脂棉应符合YY/T0330-2015标准其环 氧乙烷残留量应不大于10ug/g 适用范围:用于对手术或穿刺部位的皮 肤,机械创伤及器械的局部涂抹消毒剂

PRODUCT INTRODUCTION 产品介绍 ③

### ②医用脱脂棉 棉丝细腻柔软,亲肤舒适

Medical absorbent cotton the cotton yarn is delicate and soft skin-friendly and comfortable

 环氧乙烷灭菌
 医用级无菌,放心使用 Ethylene oxide sterilization medical grade sterile, safe to use ④棉头饱满无味 无色斑,吸水性强 The cotton head is full, no odor no stains, strong water absorption

③竹棒打磨光滑 无毛刺,结实牢固不易断 The bamboo stick is polished smoothly without burrs strong and firm and not easy to break

///// 03



医用棉签

Medical Gauze Block

"

### PRODUCT INFORMATION 产品信息 ⑦

产品名称:医用棉签 规格型号:10cm12cm20cm 产品组成:由医用脱脂棉和竹棒搓裹而成 脱脂棉应符合YY/T0330-2020 适用范围:用于对手术或穿刺部位的皮 肤,机械创伤及器械的局部涂抹消毒剂

### PRODUCT INTRODUCTION 产品介绍 ⑦

2 严选脱脂棉 棉丝细腻柔软,亲肤舒适 strict selection of absorbent cotton Cotton silk is delicate and soft, comfortable to the skin

04

① 医用品质,放心使用 Medical quality, safe use 棉头饱满无味 无色斑,吸水性强

(4)

The cotton head is full, no odor no stains, strong water absorption

#### ③ 竹棒打磨光滑

无毛刺,结实牢固不易断 The bamboo stick is polished smoothly without burrs strong and firm and not easy to break



#### 备案号: 渝械备20140036号



# 一次性使用采样器

Disposable sampler



PRODUCT INTRODUCTION

### 产品介绍 ⊗

规格型号:	鼻拭子,	口咽拭子
产品组成:	由手柄、	连接杆和采样头组成
适用范围:	用于样本	的收集

Specifications and models: nasal swab, oropharyngeal swab Product composition: composed of handle, connecting rod and sampling head

Scope of application: for sample collection

1//// 05



#### 第一类医疗器械备案信息表

	前,不可, 18.00,由 20220095
备案人名称	重庆市宏冠医疗设备有限公司
备案人组织机构代码	91500108060545977A
备案人注册地址	重庆市南岸区江峡路8号16幢
生产地址	重庆市南岸区江峡路8号16幢
代理人	N TO DE LA CONTRACTA DE LA CON
代理人注册地址	
产品名称	一次性使用采样器
型号/规格	鼻拭子、口咽拭子
产品描述	一次性使用采样器由手柄、连接杆和采样头组成。本产品一次性{ 用,非无菌提供
预期用途	用于样本的收集。
备注	
备案单位 和日期	重庆市 有量 如何用 备来日期: 0022年 05 月 07 日
变更情况	

备案号: 渝械备20220093号



PRODUCT INTRODUCTION 产品介绍 ⊙

1.手术衣作为手术过程中必要的防护服装,用于降低医务 人员接触病原微生物的风险,同时也能降低病原微生物 在医务人员与患者之间相互传播的风险,是手术操作中 无菌区域的安全屏障。

由前身,后身,袖子,系带组成。一次性手术衣采用纺 粘非织造布制成。

2.规格:身长1150士100mm、身宽570士60mm 袖长550+60mm、领口宽200士30mm

3.产品应无菌

Surgical gowns, as a necessary protective clothing during surgery, are used to reduce the risk of medical staff contacting pathogenic microorganisms, and at the same time, it can also reduce the risk of pathogenic microorganisms spreading between medical staff and patients. It is a safe barrier for the sterile area during surgery.

It is composed of front body, back body, sleeves andties. The disposable surgical gown is made of spunbonded non-woven fabric. Specifications Body length 1150土100、Body width 570土60、Sleeve length 550土60、Neckline width 200土30、products should be Sterile

06















PRODUCT INTRODUCTION 产品介绍 ⊙

产品以脱脂棉纱为原材料裁剪折叠制成的医用纱布块
1.产品规格: 5cm X7cmX 8层 6cm X 8cmX 8层
8cmX10cmX8层 6cmX8cmX8层(非无菌)
8cmX10cmX8层(非无菌)
10cmX 12cmX8层(非无菌)
80cmX 800cm层(非无菌)
2.用途:创口保护,皮肤清洁,液体渗出,日常护理

3.环氧乙烷灭菌, 医用级无菌, 放心使用

4.脱脂工艺,棉丝细腻

Medical gauze block uses absorbent cotton yarn as raw material.

1. Product specification: 5cm x 7cm x 8 layers 6cm x 8cm x 8 layers 8cmx 10cmx 8 layers 6 cm x 8 cm x 8 layers (non sterile) 8 cmx 10 cmx 8 layers (non sterile) 5 cmx 7 cm X 8 layers (non sterile) 10cmx 12 cm x8 layers (non sterile) 80 cm X 800 cm layers (non sterile)

///// 07

- 2. Application: wound protection, skin cleansing, liquid exudation, daily care
- 3. Ethylene oxide sterilization, medical grade sterile, safe to use
- 4. Degreasing process, fine cotton thread







## 一次性使用医用口罩

**Disposablr Medical Mask** 



PRODUCT INTRODUCTION 产品介绍 ③

产品名称:一次性使用医用口罩 规格型号:无菌型耳挂式 无菌型耳挂式 无菌型拉带式 无菌型宽耳式 非无菌型耳挂式 非无菌型拉带式 用途:防飞沫接触,防病菌病毒(防止 病原体微生物、液体,颗粒物的直接投 入,对高压飞溅液体有防渗透作用)

PRODUCT INTRODUCTION 产品介绍 ⊙

 1.环氧乙烷灭菌,医用级无菌,放心使用
 2.三层防护,BFE≥95%外层无纺布,静电吸附,有效防 尘;熔喷布,吸附细菌,有效隔离微生物病菌;内层
 无纺布,亲肤接触,防止水汽
 3.3D贴合鼻梁设计,可调节设计,贴心舒适
 4.无缝压边技术,柔软结实
 5.高弹宽扁耳带,大小适中不勒耳

1. Ethylene oxide sterilization, medical grade aseptic, safe use

2.Three layer protection, BFE≥95% outer non-woven fabric, electrostatic adsorption, effective dust- proof; meltblown cloth adsorptian bacteria, effective isolation of microbial pathogens; inner layer of non-woven fabric, close to the skin to prevent water vapor

3.3D fit nose bridge design, a djustable design, intimate and comfortable

4.Seamle ss blank holder techno logy, soft and strong

5.High elastic, wide and flat ear band, moderate size, ears will not feel Uncomfortable

08 \\\\\





# 医用外科口罩

SurgicalHoleTowel

PRODUCT INFORMATION 产品信息 ⑦

产品尺寸: 17.5cm\*9.5cm
 用途: 防飞沫接触,防病菌病毒
 (防止病原体微生物,液体,颗粒物的直接投入,对高压飞溅液体有防渗透作用)
 3.环氧乙烷灭菌,医用级无菌,放心使用
 4.三层防护,BFE≥95%外层无纺布,静电吸附,有效防尘;熔喷布,吸附细菌,有效隔离微生物病菌;内层无纺布,亲肤接触,防止水汽。
 5 3D贴合鼻梁设计,可调节设计,贴心舒适
 6.无缝压边技术,柔软结实
 7.高弹宽扁耳带,大小适中不勒耳
 8.超声波点焊技术,牢固耐拉扯



1. Product size: 17.5cm\* 9.5cm

2. Purpose: to prevent droplet contact, bacteria and virus (Prevent the direct input of pathagenic microorganisms, liquids, and particles, and have an anti-osmosis effect on high-pressure splash liquids)

3. Ethylene oxide sterilization, medical grade sterile, safe to use

4. Three-layer protection, BFE≥95%. The outer non-woven fabric can absorb static electricity, effectively prevent dust; the melt- blown fabric can absorb bacteria and filter particles; the inner non-woven fabric is skin-friendly and can prevent moisture.

///// 09

- 5.3D fit nose bridge design, adjustable design, intimate and comfortable
- 6. Seamless pressing technology, soft and strong
- 7. High elastic and wide flat ear straps, moderate size, ears don't feel uncomfortable.
- 8. Ultrasonic spot welding technology, strong and resistant to pulling





### PRODUCT INTRODUCTION 产品介绍 ⊙

1.用途:医用检查,工业防尘,美容 美发,厨房防油烟 2.条形设计,方便携带,使用便捷, 即套即用

 Application: medical inspection, industrial dust prevention, beauty salon, kitchen oil fume prevention
 Strip design, easy to carry, easy to use



3.精选无纺布材料,耐磨防滑防静
电,环保无异味
4.优质橡皮筋,弹性良好且持久,贴
合头部,舒适不勒
5.医用品质,安全卫生,性能稳定, 无异味不刺激

 Selected non-woven materials, wear-resistant, nonslip, anti-static, environmental friendly, and odorless
 High-quality rubber band, good elasticity and longlasting, fits the head, comfortable to wear
 Medical quality, safe and hygienic, stable performance, no peculiar smell and no stimulation

注册证编号: 渝械注准20172140026

10





## PRODUCT INTRODUCTION 产品介绍 ③

手术洞巾,就是专门用于给患者特定部位做 外科手术的手术单,在该手术单上带有为特 定手术位置而开设的孔洞,外科手术师可以 在这个预设好的孔洞部位进行手术。

Surgical hole towel is a surgical drape specially used to perform surgical operations on a specific part of a patient. The surgical drape has a hole for a specific surgical location. The surgeon can perform surgery on this preset hole.



产品规格(単位cm): 40\*50-7、40\*50-8C、40\*50-9、40\*50-10、40\*50-11、40\*50-12 50\*60-7、50\*60-8、50\*60-9、50\*60-10、50\*60-11、50\*60-12 75\*80-8、75\*80-9、75\*80-10、75\*80-11、75\*80-12、75\*80-13 75\*90-8、75\*90-9、75\*90-10、75\*90-11、75\*90-12、75 90-13 120\*150-10、120\*150-11、120\*150-12、120\*150-13、120\*150-14 120\*150-14、120\*150-15、150\*180-10、150\*180-11、150\*180-12 150\*180-13、150\*180-14、50\*180-15

///// 11









#### PRODUCT INFORMATION



一次性使用无菌阴道扩张器由上下两页以及手柄组成。主要用妇科常规检查、手术, 根据扩阴器的张开方式不同,扩阴器可以分成两种型式:转轴式和推拉式。根据扩张器 的长度、页宽大小可大致分成大、中、小号。 1.在家自检,安全卫生,操作简单,省心省时 2.环氧乙烷灭菌,医用级无菌,放心使用

- 3.表面光滑无毛刺,细腻通透不损伤
- 4.操作简单,上手即会



### ■ 推拉式(中号)

■ 轴转式(中号)

The disposable sterile vaginal dilator consists of two pages and a handle. It is mainly used for routine gynecological examination and operation. According to the different opening modes of the vaginal expander, it can be divided into two types: rotary shaft type and push-pull type. According to the length and page width of the expander, it can be roughly divided into large, medium and small size. 1. Self inspection at home, safe and hygienic, easy to operate, and time-saving

12

- 2. Ethylene oxide sterilization, medical grade aseptic, safe use
- 3. The surface is smooth without burr, delicate and transparent without damage
- 4. The operation is simple and easy to operate



# 一次性使用输液贴

**SurgicalHoleTowel** 

### PRODUCT INTRODUCTION 产品介绍 ⊗

输液贴目前已经逐步代替以前的胶布,是专用于 医院病人输液时固定针头及输液导管用的条形 胶带,产品采用医用透气无纺布与防粘离型纸 为基材,护士使用方便。患者使用时,粘贴部 位的皮肤不易产生燥痒及过敏,是医院替代橡 皮膏药的一次性使用的理想产品。

The infusion plaster has gradualy replaced the previous tape. It is a strip tape used to fix the needle and the infusion catheter during the infusion of hospital patients. The product uses medical breathable non-woven fabric and anti-adhesive release paper as the base material, it's convenient for nurses to use. When the patient uses it, the skin of the sticking site is not easy to produce itching and allergies. It is an ideal product for one-time use in hospitals instead of adhesive plasters.





 1.产品规格: 75\*35mm、70\*40mm 75\*40mm、85\*4 5mm
 2.一次性使用输液贴用于输液过程中 输液导管、针管的固定和输液穿刺部 位的保护

3.一次性使用输液贴由无纺布胶带、 吸水垫、 离型压合制成,以无菌形式 提供,不含药,产品经环氧乙烷灭菌, 自灭菌之日起有效期2年

1. Product specification: 75 \* 35mm、70 \* 40mm 75 \* 40mm、85 \* 45mm

 Disposable infusion stick is used for the fixation of infusion catheter and needle tube and the protection of infusion puncture position during infusion
 Disposable infusion stick is made of non-woven tape, absorbent pad and release pressing. It is provided in sterile form without medicine. The product is sterilized by ethylene oxide and has a valid period of 2 years from the date of sterilization



## 一次性使用医用橡胶检查手套

**Disposablr Medical Rubber Examination Gloves** 

14



This product is mainly used to wear on the hands and other parts of the examiner during medical examination to prevent cross infection between doctors and patients

- 1. Model and specification: large, medium and small
- 2. Nitrile, latex, PVC, three kinds of material selection
- 3. High density, more puncture resistant
- 4. High elasticity, flexibility and pull resistance
- 5. Strong adhesive force, comfortable and comfortable
- 6. Medical quality, safety and health
- 7. Various sizes for your hands

### PRODUCT INTRODUCTION 产品介绍 ⊙

本品主要用于医疗检查过程中穿戴于检查 者手等部位的用品,用于防止医生与患者 之间的交叉感染 1.型号规格:大号、中号、小号 2.丁腈,乳胶,PVC,三种材质选择 3.高密度,更耐穿刺 4.高弹力,柔韧耐拉扯 5.贴合力强,舒适服帖 6.医用品质,安全卫生 7.多种尺码选择,更适合自己的双手



HongGuan Medical 宏冠医疗

### 一次性使用灭菌橡胶外科手套

**Disposable Sterile Rubber Surgical Gloves** 

PRODUCT INTRODUCTION

产品介绍 
 ▶
 1.产品型号: 弯形麻面有粉6.5 弯形麻面有粉7.5
 ◎ 可形麻面有粉8 弯形光面有粉6.5
 ◎ 可形光面有粉7 弯形光面有粉7.5
 ◎ 可形光面有粉8 弯形形面有粉7.5
 ◎ 可形形面有粉8 弯形麻面无粉7.5

2.一次性使用灭菌橡胶外科手套为天然橡胶胶乳制成,有粉型所含粉为改性淀粉。
 3.灭菌一次性使用灭菌橡胶外科手套应无菌。

4.用于戴在手术人员在手上,以防止皮屑、细菌传播到开放的手术创面,并组织手术病人的体液向医务人员传播,起到双向生物防护的作用。



注册证编号: 渝械注准20202140040



1. Product model: Powder on curved surface 6.5 powder on curved surface 7.5 powder on curved smooth surface 6.5 powder on curved smooth surface 7.5 powder on curved smooth surface.

2. Disposable sterile rubber surgical gloves are made of natural rubber latex, and the powder type contains modified starch.

3. Sterilization The disposable sterile rubber surgical gloves should be sterile.

4. It is worn on the hand of surgical personnel to prevent dander and bacteria from spreading to open surgical wounds, and to prevent the spread of body fluids of surgical patients to medical staff, and play a two-way biological protection role.

///// 15









16

备案号: 渝械备20140028号

### PRODUCT INTRODUCTION 产品介绍 ⊙

 1.医疗检查过程中穿戴于检查者手、指、 头等部位的用品。用于防止医生与患者之 间的交叉感染
 2.产品型号:大号、中号、小号
 3.PE材质,质感强韧,耐用结实
 4.手套表层防滑纹处理,抓取轻松方便
 5.药监备案、医用品质,放心使用
 6.手感轻薄,结实强韧,倍感舒适

1. Articles to be worn on the hands, fingers and head of the examiner during medical examination. It is used to prevent infection between doctors and patients

- 2. Product model: large, medium, small
- 3. PE material, strong texture, durable and strong
- 4. The surface of gloves is anti-skid, easy to grasp
- 5. Drug administration record, medical quality, safe use
- 6. It is light and thin, strong, and comfortable





# 一次性使用换药包

Disposable Dressing Set

### PRODUCT INTRODUCTION 产品介绍 ③

换药包由医用纱布片、医用棉球、一次性使 用橡胶检查手套、塑料镊子、塑料盘和包布 组成,换药包应无菌。 组成及材质:医用纱布块2块6cm\*8cm\*8层 治疗巾1块40cm\*40cm、医用薄膜(PE) 检查手套2只、一次性使用镊子2把尖头长度

≥110mm、器械盘1个16cm\*10cm\*1.7cm

The dressing set is composed of medical gauze sheets, medical cotton balls, disposable rubber examination gloves, plastic tweezers, plastic trays and cloth. The dressing kit should be sterile. composition and material: 2 pieces of medical gauze, 6cm \* 8cm \* 8 layers, One piece of treatment towel 40cm \* 40cm, two medical film (PE) inspection gloves, two disposable tweezers, the tip length ≥ 110mm, and one instrument disk of 16cm \* 10cm \*1.7cm





注册证编号: 渝械注准20202140186

///// 17



PRODUCT INTRODUCTION 产品介绍 ⊙

引流袋一般指的是手术之后身体内部或局 部手术深处的渗血、积液等需要用管道引 出,引流管末端接的一个专门盛引流出来 液体的透明塑料袋。

Drainage bag generally refers to the oozing and effusion inside the body or the deep part of the operation after the operation, which needs to be drawn out by a pipe, and the end of the drainage tube is connected to a transparent plastic bag dedicated to draining the liquid.







18

备案号: 渝械备 20190080号



## 医用压敏胶带

**Medical Pressure Sensitive Adhesive Tape** 

### PRODUCT INTRODUCTION 产品介绍 ⊙

一种特殊类型的胶带,将一种特殊胶粘剂 (压敏胶)涂于带状基材上制成。由压敏胶、 基材、底胶、背面处理剂等构成。压敏胶 是压敏胶带最重要的组成部分。其作用是 使胶带具有对压力敏感粘附特性。用作基 材的主要有织物、塑料薄膜、纸类等。底 胶是增加压敏胶与基材的粘结强度。使用 时轻轻加压使胶带与被粘物表面粘结。





A special type of tape made by coating a special adhesive (pressure sensitive adhesive) on a strip substrate. It is composed of pressuresensitive adhesive, base material, primer and back treatment agent. Pressure sensitive adhesive is the most important part of pressuresensitive adhesive tape. Its function is to make the adhesive tape sensitive to pressure. The main substrates used are fabrics, plastic films, paper and so on. Primer is to increase the bonding strength between pressure sensitive adhesive and substrate. When using, press gently to make the adhesive tape adhere to the surface of the object to be adhered.

///// 19

备案号: 渝械备20190063号





PRODUCT INTRODUCTION 产品介绍 ⑦

1.产品型号: 6\*600cm 8\* 600cm 10\*600cm 2.用途:外伤包扎,关节固定,压迫止血 术后保护,固定敷料 3.医用品质,放心使用 4.优质棉纱,轻松吸附液体,减少渗液 5.医用材质,透气干爽,柔软亲肤低闷热 6.柔韧耐撕,弹性十足 7.多种规格随心选择



- 1. Product model:6 \* 600cm 8 \* 600cm 10\*600cm
- 2. Purpose: trauma dressing, joint fixation, co mpression hemostasis Postoperative protection, fixed dressing
- 3. Medical quality, safe use

20

- 4. High quality cotton yarn, easy to absorb liquid and reduce seepage
- 5. Medical material, breathable and dry, soft, skin friendly, low muggy
- 6. Flexible and tear resistant, full of elasticity
- 7. Choose from various specifications





### 备案号: 渝械备 20150049号





# PRODUCT INTRODUCTION 产品介绍 ③

医生使用的二端圆形薄木片,主要作咽部 视诊用,是医生必备的检查器具。压舌板 是用来下压舌头以方便检查周围器官及组 织的器材,有竹制,木制等品种。 产品型号: A型150mm\*18mm(木质) B型150mm\*18mm(竹质)

The round veneer with two ends used by doctors is mainly used for pharyngeal diagnosis, and it is a necessary examination instrument for doctors. Tongue spatula is used to press down the tongue to facilitate the inspection of surrounding organs and tissues, including bamboo, wood and other varieties. Product model: TypeA: 150mm \* 18mm (wood) TypeB: 150mm \* 18mm (bamboo)





备案号: 渝械备20150050号

///// 21





A bsorbent Cotton Bal 1

PRODUCT INTRODUCTION 产品介绍 ⑦

- 1.规格: 250克、500克
- 2.用途: 居家使用,伤口消毒;工作使用 计算机,键鼠清洁;医疗使用 注射前消毒
- 3.棉花紧实,吸液强
- 4.高品质脱脂棉,柔软亲肤,舒适透气
- 5.棉丝细腻,无异味,不刺激

6.医用品质,亲肤不过敏,使用更放心



1. Specification: 250g, 500g

22

- Application: for home use, wound disinfection; for work use, computer, keyboard and mouse cleaning; for medical use, disinfection before injection
- 3. Cotton is compact and absorbent
- 4. High quality absorbent cotton, soft and comfortable
- 5 The cotton silk is delicate, without peculiar smell and stimulation
- 6. Medical quality, skin friendly, no allergy, more comfortable to use





### 备案号: 渝械备20150053号

HongGuan Medical 宏冠医疗





 1.型号: 40cm\*50cm 50cm\*60cm 80cm\*120cm 80cm\*150cm 100cm\*200cm 120cm\*200cm
 2.优选无纺布,柔软亲肤,透气耐用
 3.有效抗静电,防水不渗漏
 4.微孔透气工艺,低闷热感
 1.Model: 40cm\*50cm 50cm\*60cm 80cm\*120cm

1 80cm\*150cm 100cm\* 200cm 120cm\*200cm 2. Preferred non-woven fabric, soft, skin friendly, breathable and durable

2. Effective antistatic, waterproof and non leakage

3. Microporous ventilation technology, low stuffy heat feeling





备案号: 渝械备20180081号

///// 23



一次性使用无菌手术单 Disposable Sterile Surgical Sheet

### PRODUCT INTRODUCTION 产品介绍 ⊙

一次性使用无菌手术单由非织造布、 聚乙烯膜复合而成,经裁剪、折叠、 包装而成。用于覆盖外科手术病人身 体上,以防止开放的手术创面受到污 染,或用于覆盖外科手术室器械台、 操作台、显示屏等上,避免手术中的 医生接触上述部位后,再接触手术中 的病人伤口部位造成感染。 型号及规格:50×40、60×50、 120×80、150×80、200×100、 200×120 (单位:cm)

The disposable sterile surgical drape is composed of non-woven fabric and polyethylene film, which is cut, folded and packaged. It is used to cover the body of the surgical patient to prevent the open surgical wound from being polluted, or to cover the instrument table, operating table, display screen, etc. of patients with wound site infections. Model and specification: 50×40, 60×50, 120×80, 150×80, 200×100, 200×120 (unit: cm)

#### 中华人民共和国医疗器械注册证

注册证编号:	淪械注/# 20212140328
注册人名称	重庆市宏冠医疗设备有限公司
注册人住所	重庆市南岸区江峡路 8 号 16 幢
生产地址	重庆市南岸区江峡路 8 号 16 幢
代理人名称	不适用
代理人住所	不适用
产品名称	一次性使用无菌手术单
型号、规格	50×40、60×50、120×80、150×80、200×100、200 ×120(单位: cm)
结构及组成	一次性使用无菌手术单由非织造布、聚乙烯膜复合而成,经裁剪、折叠、包装而成。 有效期:本产品自灭菌之日起,有效期2年。
适用范围	用于覆盖外科手术病人身体上,以防止开放的手术创画 受到污染,或用于覆盖外科手术室器械台、操作台、显 示屏等上,避免手术中的医生接触上述部位后,再接触 手术中的病人伤口部位造成感染。
附件	产品技术要求
其他内容	无
备注	首次注册
审批部门: 重 <i>萨</i>	(市药品监督管理局 建發展示:213,4:11,748) 電報展示:213,4:12,748 電報展示:214,4:12,748 (21,947) 12,947 12,947 13,945 13,945 13,945 14,945

注册证编号: 渝械注准20212140328

24 \\\\\











 1.型号:75\*4500mm 100\*4500mm
 2.用途:外伤包扎,关节固定,压迫止血 术后保护,固定敷料
 3.医用品质,放心使用
 4.优质棉纱,轻松吸附液体,减少渗液
 5.医用材质,透气干爽,柔软亲肤低闷热
 6.柔韧耐撕,弹性十足
 7.多种规格随心选择



- 1. Model: 75\*4500mm 100\*4500mm
- 2. Purpose: trauma dressing, joint fixation, compression hemostasisPostoperative protection, fixed dressing
- 3. Medical quality, safe use
- 4. High quality cotton yarn, easy to absorb liquid and reduce seepage
- 5. Medical material, breathable and dry, soft, skin friendly, low muggy
- 6. Flexible and tear resistant, full of elasticity
- 7. Choose from various specifications





PRODUCT INTRODUCTION 产品介绍 ⊙

电子血压计是利用现代电子技术与血压间接测量原理进行血压测量的医疗设备。 电子血压计有臂式、腕式、手表式之分;其技术经历了最原始的第一代(机械式定速 排气阀)、第二代(电子伺服阀)、第三代(加压同步测量)及第四代(集成气路) 的发展。

通常由阻塞袖带、传感器、充气泵、测量电路组成。采用示波法、柯式音法或类似 的无创血压间接测量原理进行血压测量的电子设备。



Electronic sphygmomanometer is a kind of medical equipment which uses modern electronic technology and indirect blood pressure measurement principle to measure blood pressure.

The electronic sphygmomanometer can be divided into arm type, wrist type and watch type. Its technology has experienced the development of the first generation (mechanical constant speed exhaust valve), the second generation (electronic servo valve), the third generation (pressure synchronous measurement) and the fourth generation (integrated gas circuit). It is usually composed of blocking cuff, sensor, air pump and measuring circuit. Electronic equipment for blood pressure measurement using oscillographic method, Kirschner method or similar non-invasive indirect blood pressure measurement principle.

26 \\\\\



## 一次性使用导尿包

**Disposable Urethral Catheter Set** 





注册证编号: 渝械注准 20202140228

PRODUCT INTRODUCTION 产品介绍 ③

### 【结构组成】

///// 27

由双腔导尿管(有球囊、无涂层)、止 流夹、引流袋、医用橡胶检查手套(直 形、袖口卷边、光面有粉)、一次性使 用镊子、塑料试管、医用纱布块、洞巾、 溶药器、治疗巾、脱脂棉球和器械盘组 包后灭菌组成。产品经环氧乙烷灭菌。 【**适用范围**】供临床导尿用、应无菌。



Ait is composed of double lumen catheter (with balloon and without coating), stop clamp, drainage bag, medical rubber inspection gloves (straight shape, cuff curling, smooth surface with powder), disposable tweezers, plastic test tube, medical gauze block, hole towel, dissolving device, treatment towel, absorbent cotton ball and instrument disk. The product should be sterile after being sterilized by ethylene oxide.

### HongGuan Medical 宏冠医疗

隔离衣

### ①连体式

规格					
	身长	胸围	袖长	袖口	脚□
S	165	120	84	18	24
M	169	125	86	18	24
L	173	130	90	18	24
XL	178	135	93	18	24
XXL	181	140	96	18	24
XXXL	188	145	98	18	24
差	$\pm 15$	$\pm 12$	± 8	$\pm 1.8$	$\pm 2.4$
	M L XL XXL XXL	M         169           L         173           XL         178           XXL         181           XXXL         188	M         169         125           L         173         130           XL         178         135           XXL         181         140           XXXL         188         145	M         169         125         86           L         173         130         90           XL         178         135         93           XXL         181         140         96           XXXL         188         145         98	M         169         125         86         18           L         173         130         90         18           XL         178         135         93         18           XXL         181         140         96         18           XXXL         188         145         98         18

### 2分体式

型号规格		尺寸			
至飞	7 万化 作合	上衣长	胸围	裤长	腰围
<u></u>	S	76	120	105	100
	М	78	125	108	105
八体刑	L	80	130	111	110
分体型	XL	82	135	114	115
	XXL	84	140	117	120
	XXXL	86	145	120	125
5	ù差	± 7	$\pm 12$	±10	±10

(侧面)

(背面)

28 \\\\\

PRODUCT INTRODUCTION **产品介绍 ⊗**隔离衣按结构分为连体型、分体型,由帽
子、上衣、裤子、拉链、橡筋组成,本品
非无菌提供,一次性使用

**Isolation gown** 

According to the structure, isolation clothing can be divided into two types, including hat, coat, trousers, zipper and rubber band. This product is not provided aseptically and is disposable





备案号: 渝械备20200057号



(正面)



### 医用一次性防护服 Medical disposable protective clothing

# PRODUCT INTRODUCTION 产品介绍 ③

医用防护服是指医务人员医生、护士、公共卫 生人员、清洁人员等)及进入特定医药卫生区 域的人群(如患者、医院探视人员、进入感染 区域的人员等)所使用的防护性服装。适用于 供临床医务人员在工作时接触具有潜在感染性 的患者血液、体液、分泌物、空气中的颗粒物 防护用。

刑号・	T型・波	生自式	(不带鞋奆	) 外接袖口型
± J.				,
	山空:1	生身式	(个甲蛀镸	(1) 内嵌袖口型
	<u>Ⅲ型:</u> i	车身式	(带鞋套)	外接袖口型
	IV型: j	车身式	(带鞋套)	内嵌袖口型
规格:	160 16	5 170 1	175 180 1	85

Medical protective clothing refers to the protective clothing used by medical personnel (doctors, nurses, public health personnel, cleaning personnel, etc.) entering specific medical and health areas (such as patients, hospital visitors, personnel entering infected areas, etc.). It is suitable for clinical medical personnel to contact potentially infectious patients' blood, body fluids, secretions, and particulate matter in the air for protection. Type:Type i : full body type (without shoe cover) with outer cuff typeType ii : full body type (without shoe cover) with inlaid cuffsType iii : full body type (with shoe cover) with outer cuff typeType iv : Full body type (with shoe cover) with inlaid cuffs Size: 160 165 170 175 180 185

#### 中华人民共和国医疗器械注册证

注册人名称	重庆市宏冠医疗设备有限公司
注册人住所	重庆市南岸区江峡路 8 号 16 幢
生产地址	重庆市南岸区江峡路 8 号 16 幢
代理人名称	不适用
代理人住所	不适用
产晶名称	医用一次性防护服
型号、规格	型 号: 连身式外接袖口型、连身式内嵌袖口型 规 格: 160、165、170、175、180、185
结构及组成	医用一次性防护服由连帽上衣、裤子组成,袖口、脚踝口为F 嵌式或者外挂穴弹性收口。帽子面部及腰部采用弹性收口。 式方连身式,采用聚乙烯酸覆合无妨布力原材料制成。灭菌力 式:起写氧乙烯灰菌
适用范围	适用于供临床医务人员在工作时接触具有潜在感染性的患者 液、体液、分泌物、空气中的颗粒物提供阻隔、防护用。
附件	产晶技术要求
其他内容	无
备注	首次注册
	5品监督管理局 批准日期: 2022年04月15日
此都自己重庆发日	

注册证编号: 渝械注准20222140139

11111 29



医用隔离鞋套供医务人员在医疗机构中使用,防止接触到具有潜在感染性的患者血液、体液、分泌物等,起阻隔、防护作用。 规格:长(30cm-50cm)×高(30cm-60cm)允差为±10%。 型号:单筋型、双筋型

30

Medical isolation shoe cover are used by medical staff in medical institutions to prevent contact with potentially infectious patients' blood, body fluids, secretions, etc., and play a barrier and protection role.

Specification: Length (30cm-50cm) × height (30cm -60cm) tolerance is ±10%. Model: Single rubber string type, double rubber string type





备案号: 渝械备20220067号





### 医用防护口罩 Medical protective mask

#### PRODUCT INTRODUCTION

产品介绍 🕑

医用防护口罩由一种或多种对病毒气溶胶、含病毒液体等 具有隔离作用的面料加工而成的口罩。在呼吸气流下仍对 病毒气溶胶、含病毒液体等具有屏障作用,且摘下时,口 罩的外表面不与人体接触,能过滤空气中微粒物,阻隔飞 沫、血液、体液、分泌物等。医用口罩的使用包括密合性 测试、培训、型号的选择、医学处理和维护。 型号及规格:折叠式(无菌型)、折叠式(非无菌型) 头戴式(无菌型)、头戴式(非无菌型)

Medical protective masks are masks made of one or more fabrics that have an isolation effect on virus aerosols and virus-containing liquids. It still has a barrier effect on virus aerosols, virus-containing liquids, etc. under the respiratory airflow, and when it is taken off, the outer surface of the mask does not come into contact with the human body, and it can filter particulate matter in the air and block droplets, blood, body fluids, secretions, etc. . The use of medical masks includes fit testing, training, model selection, medical handling and maintenance.

Models and specifications: foldable (sterile), foldable (non-sterile)

#### 中华人民共和国医疗器械注册证

注册证编号::	會械注准 20212140329
注册人名称	重庆市宏冠医疗设备有限公司
注册人住所	重庆市南岸区江峡路 8 号 16 幢
生产地址	重庆市南岸区江峡路 8 号 16 幢
代理人名称	不适用
代理人住所	不适用
产品名称	医用防护口罩
型号、规格	折叠式 ( 禾菌型 )、折叠式 ( 非无菌型 )
结构及组成	逐預防护口罩由面單体、鼻夹、口罩帶和卡扣组成。 有效期:无菌型:天菌之日起,2年;非无菌型:2年
适用范围	供医疗工作环境下,过滤空气中的颗粒物、阻隔飞沫, 血液,体液、分泌物等用。
附件	产品技术要求
其他内容	无
备注	首次注册
审批部门: 重月	上市药品监督管理局 此时第二日,亦有于有 常是是::155至17月7日 使此时是的。 任务专用会



















国防军事 频道广告展播企业



风雨同舟 共同抗疫 捐赠德国医用外科口罩



向重庆南岸区慈善会 捐款用于疫情防控



重庆市"专精特新"企业









E 46 19 38 11524687 19	P	
实	用新型专利证书	书
实用新型名称: 一种棉	医棒生产质于装置	
文 · · · · · · · · · · · · · · · · · · ·		
· · · · · · · · · · · · · · · · · · ·	2 2220847.1	
专利申请日;2029年	12月12日	
专利权人:重庆的	把冠医疗设备有限公司	
na kž. 400000	重庆市南岸区区映路8号16幢	
被权公告日,2020年	09月22日 被权会告号,033	211582295 U
新型市利证券并在市利 年,由中语日起客。 专利证年记载专利3	我中华人民具和这中利县组过如步穿景,迪 曾记第三个以登记,中利秋自就找会告之日 义登记时的品牌仪式,中利秋自转的公司,度利 在最,地址定是等事唱化成成中利登记篇上	起生故,中利权服限为十 •、无效、终止、模复和中
	. (*	il a
□ K 【 ■ K 雨	き、南 (	
	N.	+00 h 22





**HongGuan** Medical

34 \\\\\





## 宏冠医疗设备有限公司

邮箱: hongguan@163.com 地址: 重庆市南岸区江峡路8号16幢